



PROTECTING YOUR FAMILY'S FINANCIAL NEEDS

MELINDUNGI KEPERLUAN KEWANGAN
KELUARGA ANDA

保障您家人的财务需求

Allianz Life Insurance Malaysia Berhad (198301008983) (104248-X)
Licensed under the Financial Services Act 2013 and regulated by Bank Negara Malaysia
A PIDM Member

The benefit(s) payable under eligible policy is (are) protected by PIDM up to limits. Please refer to PIDM's TIPS Brochure or contact Allianz Life Insurance Malaysia Berhad or PIDM (visit www.pidm.gov.my).

Life is full of uncertainties, being disabled should not deter you from providing financial security for your loved ones. As such, Allianz Ability Life gives you the security of knowing that your family's immediate financial needs will be provided for if something happens to you.

We got your back, so you could do your best for your family



Allianz Ability Life

Allianz recognises your need for financial protection. Now we have a simple and affordable solution for you — Allianz Ability Life. It is a term insurance that provides financial cover for persons with disabilities.

ALLIANZ ABILITY LIFE OFFERS



Affordable premium

Allianz Ability Life is a yearly renewable plan, depending on your desired term of coverage to match your level of affordability. The premium starts from as low as RM50 a year and is payable annually.



Lump Sum Payment

Pays the insured amount (i.e. Plan 1: RM25,000 or Plan 2: RM50,000) in lump sum upon the death of the life assured during the policy term, provided all premiums are paid to date.

Thereafter, the policy will terminate immediately upon death of the life assured.



Guaranteed Renewal

Upon Allianz's acceptance of the application, this policy will be renewed automatically every year without the need for further medical assessment, thus providing you with total peace of mind throughout the coverage period. You only have to ensure that the premium is paid up-to-date.

Allianz Ability Life is renewable up to the age of 69 years old.



Eligibility

You must produce your OKU card to be eligible. The minimum entry age is 16 years old and the maximum entry age is 60 years old. This plan covers you up to 70 years old.



Income Tax Relief

The Premium paid may qualify for tax relief and subject to Inland Revenue Board's approval.

Annual Premium Rate

Attained Age (nearest birthday)	Insured Amount			
	RM25,000		RM50,000	
	Male (RM)	Female (RM)	Male (RM)	Female (RM)
16 – 35	72	50	113	70
36	72	50	113	74
37	74	54	118	77
38	77	56	123	81
39	80	58	130	85
40	85	60	139	89
41	90	63	149	95
42	96	66	161	101
43	103	70	175	109
44	112	74	192	117
45	121	79	211	126
46	132	84	232	136
47	143	89	256	148
48	157	96	282	160
49	171	103	310	175
50	186	111	341	190
51	203	119	375	208
52	221	129	412	226
53	241	139	451	247
54	262	151	492	271
55	284	164	537	298
56	308	180	584	329
57	333	198	634	364
58	359	218	688	406
59	412	227	793	423
60	458	252	884	472
61*	508	279	985	526
62*	563	309	1,096	587
63*	624	342	1,216	653
64*	690	379	1,349	726
65*	763	419	1,495	806
66*	842	463	1,654	895
67*	929	511	1,827	991
68*	1,023	564	2,015	1,097
69*	1,126	622	2,221	1,213
70*	1,238	685	2,444	1,339

*for renewals only

Note: The premium rates shown above are based on standard life and loadings may be imposed based on the health condition of the life assured.

Exclusion

The premiums paid to date will be refunded without interest, minus any indebtedness, in the event the life assured dies by suicide, whether medically sane or insane, within the first twelve (12) months, after the issue date or reinstatement date, whichever is later.

Making A Claim

In the event of a claim, the nominee is required to submit a written notice within the stipulated time of two (2) months from the date of death of the life assured.

Important Notices

1. Allianz Life Insurance Malaysia Berhad is the underwriter of this plan. It is licensed under the Financial Services Act 2013 and regulated by Bank Negara Malaysia.
2. This brochure is not a contract for insurance and is for illustration purposes only and the information included is neither comprehensive nor exhaustive. For a detailed description of the terms and conditions and exclusions of the plan, please refer to the official policy contract issued by us.
3. You need to refer to the Product Disclosure Sheet (PDS) for important information on the terms of issue, the nature and forms of benefits provided together with the indicative premium rates applicable and major benefit limitations imposed under this policy. The PDS can be obtained from your servicing agent.
4. Premium rates are not guaranteed and we have the right to revise the rates, charges, terms and conditions. You will be informed in writing of the revision at least three (3) months before renewal.
5. Buying a life insurance is a long-term commitment and it is not advisable to hold this policy for a short period in view of the high initial costs.
6. You should satisfy yourself that this plan would best serve your needs, and that the premium payable under the policy is affordable. A free look period of fifteen (15) days or such longer period as may be specified by Bank Negara Malaysia, will be given from the receipt date of the policy for you to review its suitability and should you choose to return the policy within the period, the amount to be refunded shall be all the premium paid less any expenses incurred for medical examination (if any).
7. Please add the applicable government tax if the Policy Owner is a business organisation or where the Policy is absolutely assigned to a business organisation. The applicable government tax shall be based on the prevailing rate and is subject to change in accordance with the laws of Malaysia.

Kehidupan penuh dengan ketidakpastian, ketidakupayaan bukanlah satu penghalang kepada anda untuk memberikan jaminan kewangan untuk orang yang anda sayangi. Oleh kerana itu, Allianz Ability Life memberikan anda jaminan dalam mengetahui bahawa keperluan kewangan segera keluarga anda akan disediakan jika sesuatu berlaku kepada anda.

Dengan sokongan kami, anda boleh membuat yang terbaik untuk keluarga anda



Allianz mengutamakan keperluan anda dari segi perlindungan kewangan. Oleh itu kami menawarkan satu penyelesaian yang mudah dan berpatutan — Allianz Ability Life. Ia adalah satu insurans bertempoh yang mengutamakan perlindungan kewangan kepada orang kurang upaya.

ALLIANZ ABILITY LIFE MENAWARKAN



Kadar Premium Yang Mampu

Allianz Ability Life adalah satu pelan yang boleh diperbaharui setiap tahun, bergantung kepada pilihan perlindungan dan tahap kemampuan anda. Kadar premium dari serendah RM50 setahun dan perlu dibayar setiap tahun.



Pembayaran Penuh

Membayar penuh jumlah diinsuranskan (iaitu Pelan 1: RM25,000 atau Pelan 2: RM50,000) ke atas kematian orang yang diinsuranskan semasa berada dalam tempoh insurans, dengan syarat di mana semua premium yang berkenaan perlu dibayar penuh.

Selepas itu, polisi ini akan tamat berikutan kematian orang yang diinsuranskan.



Pembaharuan Dijamin

Selepas Allianz meluluskan permohonan, polisi ini akan diperbaharui secara automatik setiap tahun, dengan syarat di mana kesemua premium yang berkenaan perlu dibayar penuh.

Allianz Ability Life boleh diperbaharui sehingga umur 69 tahun.



Kelayakan

Anda perlu mempunyai Kad OKU. Umur kemasukan minimum ialah 16 tahun dan umur kemasukan maksimum ialah 60 tahun. Pelan ini boleh memberi perlindungan kewangan kepada anda sehingga umur 70 tahun.



Pelepasan Cukai Pendapatan

Premium yang dibayar mungkin layak untuk mendapatkan pelepasan dari cukai pendapatan dan adalah tertakluk kepada kelulusan oleh Lembaga Hasil Dalam Negeri.

Kadar Premium Tahunan

Umur Tercapai (Harijadi terdekat)	Jumlah Diinsuranskan			
	RM25,000		RM50,000	
	Lelaki (RM)	Perempuan (RM)	Lelaki (RM)	Perempuan (RM)
16 – 35	72	50	113	70
36	72	50	113	74
37	74	54	118	77
38	77	56	123	81
39	80	58	130	85
40	85	60	139	89
41	90	63	149	95
42	96	66	161	101
43	103	70	175	109
44	112	74	192	117
45	121	79	211	126
46	132	84	232	136
47	143	89	256	148
48	157	96	282	160
49	171	103	310	175
50	186	111	341	190
51	203	119	375	208
52	221	129	412	226
53	241	139	451	247
54	262	151	492	271
55	284	164	537	298
56	308	180	584	329
57	333	198	634	364
58	359	218	688	406
59	412	227	793	423
60	458	252	884	472
61*	508	279	985	526
62*	563	309	1,096	587
63*	624	342	1,216	653
64*	690	379	1,349	726
65*	763	419	1,495	806
66*	842	463	1,654	895
67*	929	511	1,827	991
68*	1,023	564	2,015	1,097
69*	1,126	622	2,221	1,213
70*	1,238	685	2,444	1,339

*untuk pembaharuan sahaja

Nota: Kadar Premium yang ditunjukkan di atas adalah berdasarkan kepada kehidupan sihat dan bebanan mungkin akan dikenakan bergantung kepada keadaan kesihatan orang yang diinsuranskan.

Membuat Tuntutan

Sekiranya ada tuntutan, penama hanya perlu memaklumkan Allianz secara bertulis dalam tempoh dua (2) bulan dari tarikh kematian orang yang diinsuranskan.

Pengecualian

Premium yang sudah dibayar akan dipulangkan tanpa faedah selepas ditolak dengan sebarang hutang tertunggak sekiranya orang yang diinsuranskan meninggal dunia secara membunuh diri, sama ada siuman atau tidak siuman dari segi perubatan, dalam masa dua belas (12) bulan pertama dari tarikh terbitan atau tarikh pengembalian, yang mana kemudian.

Notis Penting

1. Allianz Life Insurance Malaysia Berhad adalah pengunderait bagi pelan ini. Ia dilesenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia.
2. Risalah ini bukan satu kontrak untuk insurans dan adalah untuk tujuan ilustrasi sahaja dan maklumat yang terkandung adalah tidak komprehensif dan menyeluruh. Untuk penerangan terperinci tentang terma-terma dan syarat-syarat dan pengecualian pelan ini, sila merujuk kepada kontrak polisi rasmi yang dikeluarkan oleh Kami.
3. Sila rujuk kepada Lembaran Pendedahan Produk (PDS) untuk maklumat penting mengenai syarat-syarat; bentuk dan jenis manfaat yang disediakan dengan kadar premium yang terpakai; dan had manfaat yang dikenakan kepada polisi ini. PDS ini boleh diperolehi daripada ejen yang berkhidmat untuk anda.
4. Kadar premium adalah tidak terjamin. Kami berhak untuk mengubah kadar-kadar, terma-terma dan syarat-syarat. Anda akan dimaklumkan secara bertulis tentang perubahan tersebut sekurang-kurangnya tiga (3) bulan sebelum pembaharuan polisi.
5. Membeli insurans adalah satu tanggungan jangka masa panjang dan anda dinasihatkan supaya tidak memegang Polisi ini untuk jangka masa yang pendek memandangkan kos permulaan yang tinggi.

Allianz Ability Life

6. Anda harus yakin bahawa pelan ini dapat memenuhi keperluan anda dan anda mampu membayar premium untuk pelan ini. Tempoh percubaan selama lima belas (15) hari atau dalam tempoh lebih lama sebagaimana yang mungkin ditentukan oleh Bank Negara Malaysia, dari tarikh penerimaan Polisi ini oleh anda, akan diberikan supaya anda boleh mempertimbangkan kesesuaiannya dan sekiranya anda memilih untuk memulangkan polisi dalam tempoh tersebut, jumlah yang akan dikembalikan adalah semua premium yang dibayar selepas menolak sebarang perbelanjaan bagi pemeriksaan perubatan (sekiranya ada).
7. Sila tambah kadar cukai kerajaan yang berkenaan jika Pemegang Polisi adalah pertubuhan perniagaan atau apabila Polisi diserahkan hak mutlak kepada pertubuhan perniagaan. Cukai kerajaan yang berkenaan akan berdasarkan kadar semasa dan tertakluk kepada perubahan mengikut undang-undang Malaysia.

生活充满了未知数, 身为残疾人士的您也应获取为亲人提供财务保障的机会。因此, 通过 Allianz Ability Life, 您可在您遭遇不幸时保障您家庭的财务需求。

我们的支持可让您
为家人无尽的付出



Allianz 确认您对金融保障的需求。现在, 我们为您提供一个简单和实惠的计划 — Allianz Ability Life, 是一份特别为残疾人士提供财物保障而设立的定期寿险。

ALLIANZ ABILITY LIFE 提供



价格实惠的保费

Allianz Ability Life 是一份每年可再更新的定期寿险, 根据您所选的保障期限和支付能力。年保费从最低 RM50 开始, 并于一年支付一次。



总保额支付

在已付清所有到期保费的情况下, 若在受保期内受保人不幸死亡, 我们将支付保额的总数 (计划 1: RM25,000 或计划 2: RM50,000)。

一旦受保人死亡, 此保单将立即终止。



保证续保

一旦生效, 保单将会每年自动更新而受保人不需要再进行医疗评估, 确保您在受保期间的安心。您只需要按时缴付所有保费。

Allianz Ability Life 可更新至 69 岁。



资格条件

为符合条件, 您必须出示您的 OKU 卡。受保年龄最低为 16 岁, 而最高为 60 岁。Allianz Ability Life 为您提供保障直到 70 岁。



所得税减免

您有资格享有税务减免, 惟须获得内陆税收局的批准。

全年保费

年龄达到 (最近的生日日期)	总保额			
	RM25,000		RM50,000	
	男 (RM)	女 (RM)	男 (RM)	女 (RM)
16 – 35	72	50	113	70
36	72	50	113	74
37	74	54	118	77
38	77	56	123	81
39	80	58	130	85
40	85	60	139	89
41	90	63	149	95
42	96	66	161	101
43	103	70	175	109
44	112	74	192	117
45	121	79	211	126
46	132	84	232	136
47	143	89	256	148
48	157	96	282	160
49	171	103	310	175
50	186	111	341	190
51	203	119	375	208
52	221	129	412	226
53	241	139	451	247
54	262	151	492	271
55	284	164	537	298
56	308	180	584	329
57	333	198	634	364
58	359	218	688	406
59	412	227	793	423
60	458	252	884	472
61*	508	279	985	526
62*	563	309	1,096	587
63*	624	342	1,216	653
64*	690	379	1,349	726
65*	763	419	1,495	806
66*	842	463	1,654	895
67*	929	511	1,827	991
68*	1,023	564	2,015	1,097
69*	1,126	622	2,221	1,213
70*	1,238	685	2,444	1,339

*更新岁数

注意：上面显示的保费率是基于标准风险，并根据投保人的健康状况负荷而定。

不受保事件

假若投保人在首十二 (12) 个月内 (保单发行日期或保单恢复日期后, 以较迟者为准) 自杀死亡, 无论是医学上神志清醒或精神失常, 所缴的保费将可以退款, 但不计利息和扣除任何债务。

保险索赔

在索赔时, 提名人只需在受保人死亡后所规定的两 (2) 个月内呈交书面通知。

重要声明

1. Allianz Life Insurance Malaysia Berhad 是这项产品的承保人。金融服务法令下获得许可, 并由马来西亚国家银行 监管。
2. 本小册子不是保险合约。由于所列的不受保条例和限制并非详尽无遗, 因此请参阅保单合约以获取详尽资料。
3. 请参阅产品揭露书 (PDS) 获取保单下重要的讯息。这些讯息包括发行条款, 适用保费所提供的利益性质及形式, 以及利益限制等。可向您的代理经纪人取得此产品揭露书。
4. 保费率不获保证。我们有权修改保费率, 费用, 条款及条件。所有更改将在保单更新 3 个月前以书信通知您。
5. 购买人寿保险是一种长期的承诺。由于保单初始成本高, 我们不建议您将此保单保持短期。
6. 您应该确认此保单能满足您的需求及所缴付的保单保费是您负担得起的价格。自您收到保单日起, 您将有十五 (15) 天或国家银行所制定更长期限的免费阅览期来检讨保单是否适合您本身的需求, 若您选择于该段期间退还保单, 所将退还的款项是所有已缴付的保费, 并扣除体检所花费的费用 (若有)。
7. 请在保单持有人为商业机构或保单被绝对转让给商业机构的情况下添加适当的政府税费。适当的政府税费将基于当前税率, 并根据马来西亚法律的规定而变更。

Allianz Life Insurance Malaysia Berhad
198301008983 (104248-X)

Allianz Customer Service Center

Allianz Arena

Ground Floor, Block 2A, Plaza Sentral
Jalan Stesen Sentral 5, Kuala Lumpur Sentral
50470 Kuala Lumpur.

Allianz Contact Center: 1 300 22 5542

Email: customer.service@allianz.com.my

  AllianzMalaysia

  allianz.com.my